
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
van de gemeente Rijswijk 
Postbus 5305 
2280 HH Rijswijk 
 
Betreft: Verzoek om informatie ex artikel 42 van het Reglement van Orde 
Datum: 18 januari 2016 
 
Geacht college, 
 
Bij het inrichten van een nieuwe wijk is het belangrijk dat er in een vroeg stadium voldoende aandacht 
is voor voorzieningen en zeker ook het openbaar vervoer. In de nieuwe duurzame wijk RijswijkBuiten 
ontbreekt nog iedere vorm van openbaar vervoer; er stopt geen bus, er is geen tramhalte en geen 
treinstation. 
 
GroenLinks maakt zich zorgen om de bereikbaarheid van RijswijkBuiten. Daarom hebben we de 
volgende vragen: 
1. Wanneer en waar verwacht u dat er een of meerdere bus- en/of tramhaltes in RijswijkBuiten 

komen? Graag aangeven in welke maand van welk jaar en ter hoogte van welk adres. 
2. Wat gaat u doen om ervoor te zorgen dat RijswijkBuiten met het openbaar vervoer bereikbaar 

wordt? 
3. Heeft de gemeente een actieve rol in het realiseren van ov in RijswijkBuiten? Zo ja, hoe vult de 

gemeente die rol in? Zo nee, waarom niet? 
4. Bent u in gesprek met bedrijven in de buurt van RijswijkBuiten, zoals DSM, voor een betere 

gezamenlijke bereikbaarheid met het ov? Zo ja, wat zijn de uitkomsten daarvan? Zo nee, waarom 
niet? 

5. Bent u in gesprek met de bewonersorganisatie van RijswijkBuiten over de komst van openbaar 
vervoer in de wijk? Zo ja, wat zijn de uitkomsten daarvan? Zo nee, waarom niet? 

6. Zijn er klachten binnengekomen over het ontbreken van openbaar vervoer in RijswijkBuiten? Zo 
ja, hoeveel en wat was de strekking? 

7. Speelt het ontbreken van openbaar vervoer een rol bij de verkoop van woningen in 
RijswijkBuiten? Zo ja, in hoeverre heeft het de verkoop beïnvloed? 

 
 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 
 
Marieke Alberts 


